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Sveriges Hundungdoms 
Ungdomsråd 

 

Protokoll 1/2024  

Datum:  2024-01-6/7  

Tid: 10:00-15:00  

Plats: Fysiskt på SKKs kansli i Rotebro  

Omfattning: § 1-16  

Närvarande:   

Ordförande 

Vice ordförande 

Skattmästare 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Ledamot 

Suppleant  

Emma Lindquist 

Tilde-Lu Storm 

Roksana Wickman 

Alva Söderlund 

Ellen Björs 

Jonna von Sydow 

Wilma Bäcklund 

Elin Elvnäs 

Ink Norén 

Wille Winejo  

 

Anmält förhinder: Julia Larsson 

Frånvarande:   

Från kansliet Therese Palm  

Justerare Wille Winejo  

Vid protokollet Therese Palm  
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§ 1. Mötets öppnande   

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet.         

§ 2. Val av justerare  
Wille valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 
§ 3. Fastställande och godkännande av dagordningen 

 Dagordningen fastställdes. 
 
§ 4. Föregående mötesprotokoll 

Protokoll 10/2023 godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 5. Ledamotsrunda med åtgärdslista 

Elin – Har varit på LSUs Repskap. Många frågor som inte berör oss. UR diskuterade 
vikten av att lyfta till LSU att frågor som är mer organisationsövergripande, behöver få ta 
plats såsom MUCF, statsbudget, bankfrågor etc. 

Tilde-Lu – Har deltagit i Rikslägermöte samt haft möte med Barktail. Barktail är en digital 
plattform för hundföreningar.  

 Alva – Har deltagit på möte med Jakthundskommittén.  

Wille – Har deltagit som representant för Sveriges Hundungdom vid Stockholm 
Hundmässa. 

 Ink – Har deltagit i demomöte med Barktail.  

Wilma – Har deltagit som representant för Sveriges Hundungdom vid Stockholm 
Hundmässa samt vid möte med Rikslägergruppen. 

Ellen – Har deltagit som representant för Sveriges Hundungdom vid Stockholm 
Hundmässa. Deltagit i uppstartsmöte gällande TikTok-kampanj med LSU. 

  

§ 6. Skrivelser och information    

Inkomna skrivelser  

a. SKK/CS - Kontaktperson SHU 

SKK/CS informerade att Piia Nora utsetts som kontaktperson för Sveriges 
Hundungdom i Centralstyrelsen. 

 
b. SKK/CS - Persontillsättning NKU Youth  

SKK/CS informerade att Sofia Bartholomew utsetts som kontaktperson för NKU 
Youth. 

 

c. SKK/CS - Representant FCI Youth  
SKK/CS informerade att man avstår att utse kontaktperson för FCI Youth. Detta på 
grund av att aktiviteten inom FCI Youth varit låg de senaste åren. UR diskuterade 
värdet av att ta initiativ för att bli en aktiv del av FCI Youth och bidra till aktiviteten 
och i global samverkan. Alla var överens om att detta bör göras men att det kommer 
bli än mer aktuellt framöver, då vi fått mer interna målsättningar på plats.   
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d. LSU - Utbildning remisshantering 
LSU har varit i kontakt gällande utbildning i remisshantering. Tid för denna 
utbildning är den 31 januari, kvällstid.  

 
e. SAgiK - Remiss regelrevidering 

Svenska Agilityklubben, SAgiK,  har skickat ut ett utkast för nya regler, till remiss i 
organisationen. Svar ska lämnas senast 1 mars.  
 
En grupp sattes samman för att hantera denna remiss; Emma Lindquist 
(sammankallande), Alice Riise, Cornelia Johansson, Caroline Lindstedt, Rebecca 
Gadle och Wille Winejo. Plan för hantering, är att gruppen har ett utkast på svar klart 
till nästa UR-möte. Senast 23 februari lämnas ett färdigt förslag till kansliet för 
inlämning till SAgiK. 

     
§ 7. Ungdomsrådet 

Lokalklubbskontakter 

UR gick igenom vilka klubbar som kontaktats och vilka svar som inkommit. 
Sammanfattningsvis kan man säga att många klubbar har kontaktats men att väldigt få 
återkopplar. Det finns ett starkt önskemål från både UR och kansli att kommunikationen 
med klubbarna i allt större utsträckning ska vara i dialogform. Ju närmare och mer 
regelbunden kontakt vi kan ha, desto enklare blir det att kunna hjälpa till och fånga upp 
signaler.  
 

Ett utskick inför årsmötestider kommer gå ut kommande vecka. Denna information 

bör även komma från kontaktpersoner i UR. FS skickar ett utkast på den text som 

behöver finnas med.  
 

§ 8. Kanslirapport 
Det är en hel del möten med Studiefrämjandet just nu, med anledning av deras 
organisationsöversyn. Processen med organisationsöversynen är mycket transparent och 
Studiefrämjandet är mån om att deras medlemsorganisationer, MO, är en del av denna 
och kommer med tankar och idéer för det fortsatta arbetet.  

 
Medlemsstatistiken för 2023 är utskickat till alla klubbar, specialklubbar, rasklubbar och 
verksamhetsklubbar. Det var vid årsskiftet 7173 medlemmar, vilket är mycket glädjande.  
 
Arbetet med utbildningen för Certifierad ledare är i sitt slutskede. Det är en utbildning 
vars målgrupp är de som regelbundet och återkommande har kontakt med barn och unga. 
Utbildningen kommer att ligga på plattformen Articulate Rise. Vid genomförd utbildning 
samt inlämnat registerutdrag, kommer man att bli så kallad certifierad ledare.  

 
§ 9. Ekonomi 

Ingen rapport. Ny ekonomisk rapport kommer inför bokslut.  

 

§ 10. Utbildning/verksamhet 

Rapporter 

a. Stockholm Hundmässa 
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Hundungdoms medverkan på Stockholm Hundmässa 2023 har fått väldigt fin 
respons från besökare. Vi stod tillsammans med Barnens SKK, med en mycket bra 
monterplats. De personer som stod som representanter i vår monter, gjorde ett 
fantastiskt jobb under intensiva dagar.  
 

b. Rapport - Bruksgruppen  

Då Julia inte deltar på mötet fanns ingen rapport.  

 
c. Rapport - Jaktaktivitetsgruppen  

Möte med Ewa från Jakthundskommittén kommer att hållas 11 januari, för att se över 
en gemensam handlingsplan för 2024.  

 

d. Rapport - Handlingkommittén  

Kommittén håller på med framtagande av förslag på arbets- och delegationsordning. 
Återkommer till UR med denna, när arbetet är klart.  

Det mesta är klart inför Nordiska Mästerskapet 2024.   

6 april kommer Spring Handling Cup, landslagsuttagning samt prisutdelning av Top 
Junior Handler 2023 att genomföras i Kungsörs HundArena.  

Kommittén har sammanställt reflektioner över Nordiska Mästerskapet på Island, som 
genomfördes i november. Kommittén konstaterade att det var förlagt i ett ridhus 
vilket inte är det normala för ett NM. Allting med resan var dessutom väldigt dyrt och 
det var svårt med hundar till deltagare. 
 

e. UNG ledare! 

Nu har vi stängt möjligheten att utvärdera UNG ledare! och kan konstatera utifrån 
dom svar vi fått, att det var en uppskattad utbildning även detta år. Kansliet 
konstaterar att det upplägg som varit detta år, med tre digitala träffar och en avlutande 
fysisk helg, blev mycket bra. Detta var sista året denna utbildning arrangeras genom 
stöd från GV90-fonden. Vi hoppas kunna erbjuda möjligheten längre fram, då 
möjligen i en något annorlunda tappning. 

 

f. Träningsläger med SBK  

Det årliga träningslägret tillsammans med Svenska Brukshundklubben, är i ett väldigt 
tidigt planeringsstadie, mycket på grund av att vi först behöver hitta en anläggning. 
Anläggningen behöver kunna erbjuda samboende men också enskilda boenden, samt 
stora gräsytor och annan mark och lokaler för hundträning samtidigt som priset 
behöver vara rimligt. Kansliet återkommer till UR när vi haft möte med SBK om 
anläggning.    
   

g. Riksläger 2024   
Det går bra för gruppen med planering inför årets Riksläger. Anmälan för lägerledare 
öppnar inom kort. Tilde-Lu tar kontakt med Örebro BK, för att se över möjligheten 
att kunna låna/hyra hinder liknande tidigare år.  

 

h. NKU Youth och Nordiska Mästerskapet i junior handling 2024 
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NKU Youth – Sofia Bartholomew är utsedd till Sveriges representant i NKU Youth.  
Allt ligger i fas inför NM nästa år. Jonna återkommer med mer info inför nästa möte.  

      

§ 11 Representantskapsmötet 2024 

Datum: 21-22/9 
Plats: Vi har inte fått fullständiga offerter än. FS återkommer kommande vecka, för ett 
per capsulambeslut om plats för mötet.   
Propositioner: UR diskuterade eventuella propositioner för årets Representantskaps- 
möte. Det beslutades att alla inför nästa möte, ska fundera på eventuella propositioner 
baserat på genomförda diskussioner.  

  
§ 12 Övriga frågor 

a. Arbets- och delegationsordning  

Då det var länge sedan man såg över och reviderade arbets- och delegationsordningar, 
kommer detta arbeta att ske under året. Handlingkommittén har påbörjat sitt arbete och 
mot bakgrund av det arbete som pågår gällande nya kommittéer, så kommer detta bli en 
bra mall att utgå ifrån. Det blir också tydligare när detta är klart fördelning mellan kansli, 
styrelse och kommittéer.  
 

b. Barktail          

Tilde-Lu, Ink och FS har varit med vid ett demo-möte för Barktail. Barktail är en digital 
samlingsplats för hundägare men också ett effektivt verktyg för våra klubbar.  
 
UR diskuterade för- och nackdelar men landade i det mycket positiva med att ha denna 
typ av plattform för våra klubbar och medlemmar. Dock poängterades vikten av en 
strategi för implementering.  
 
UR beslutade att skriva avtal med Barktail och gav i uppdrag åt FS att effektuera detta.  
 
c. TikTok-kampanj 

Ellen har varit på en introduktion med LSU inför TikTok-kampanjen. Det är väldigt fritt 
vad man lägger upp under kampanjen, under förutsättning att det speglar vår verksamhet. 
Ellen och Cornelia Johansson fixar detta till den 20 januari. Kampanjen pågår i ca 2 
månader. Kampanjen pågår under #hittadingrej.  

 
§ 13  Protokoll från övriga hundvärlden, disciplinärenden och icke hänvisningar 

a. CS 5 - 2023   

§ 147 e) Debattartikel angående allemansrätten i skolan 

Fanns för kännedom en debattartikel publicerad i ett flertal regionala dagstidningar rubricerad ”Elever förtjänar mer 
friluftsliv i skolan”. Artikeln är underskriven av Svenskt Friluftsliv samt 14 av dess medlemsorganisationer. 

CS noterade informationen. 

 

b. UK 5-2023 

§ 101 Information från Sveriges Hundungdom (SHU) 
Meta Lönnberg informerade om SHUs aktuella verksamhet som bland annat består av en ledarutbildning för Rundan samt 
en certifierad ledarutbildning för personer som arbetar med ungdomar. Vidare informerade Meta om ett möte med 
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naturbruksgymnasier som genomförts i samarbete med SBK och SKK, där man informerat om vad respektive organisation 
kan erbjuda naturbruksgymnasier. 
 
Noterade ledamöterna informationen. 
 
§ 109 UKs distansutbildningsprojekt 

Bli ditt bästa jag – för en bättre medlemskultur 
Informerade sekreteraren att, ”Bli ditt bästa jag – för en bättre medlemskultur”, nu är lanserad i Mitt SKK. Information har 
spridits på skk.se samt SKKs Facebook och Instagram. 
 
Diskuterade ledamöterna ytterligare sätt att marknadsföra materialet. Ett förslag som framkom var att bjuda in till en digital 
träff där materialet presenteras. Beslöt UK planera vidare för en digital träff under våren. 
 
Hundfrisörutbildning på gymnasienivå 
Informerade Hans Balstedt och Susanne Nilsson om dagsläget för utbildningen. Nästa möte i Hundfrisörsgruppen äger rum 9 
november då bland annat förslag på certifiering ska presenteras. 
 
Förelåg protokollsutdrag från möte 9-10 augusti i SKKs Centralstyrelse (CS). CS stödjer UKs tankar att utreda frågan 
kring behovet av en branschorganisation. Frågan kommer tas upp i det fortsatta arbetet med SKK Vision 2030. 
 
Noterade ledamöterna informationen. 
 

c. UtstK 5-2023 

§  123 Ringsekreterarärenden 
a) Ansökan dispens under 16 år  
Dispensansökan från Malin Berg Florell om att påbörja utbildning till ringsekreterare innan det år hon fyller 16 år. 
Utbildningen startar i november 2023 och hon fyller 16 år i mars 2024. 

UtstK godkände ansökan. 

d. AK 4-2023 
§ 75 Utbildningar  
a) Föreläsarpool 
Kommittén jobbar vidare med utformningen av en föreläsarpool. Målsättningen är att SKK/AK ska hitta några 
föreläsarkandidater med gedigen kompetens inom avel som kan vara behjälpliga att hålla i föredrag eller informationsträffar 
med klubbar när önskemål kommer in till SKKs avelskommitté. Detta för att avlasta SKK/AK ledamöterna. Förfrågningar 
från klubbar hänvisas till SKK/AKs sekreterare via mail och därefter kommer lämplig föreläsare inom det aktuella området 
att bli tillfrågad. Klubben kommer sedan att få kontaktuppgifter till föreläsaren för vidare kommunikation. 

      

§ 14. Uppdatering av åtgärdslistan      
 Styrelsen gick igenom åtgärdslistan och uppdaterade denna.  

 

§ 15. Omedelbar justering 

Inga ärenden under detta mötet är av den karaktär att de behöver omedelbar justering.  

 

§ 16. Nästa möte      
Digitalt via Zoom 5 februari 2024. 

 

§ 17. Mötets avslutande 

 Ordförande tackade för mötet och förklarade mötet avslutat.    
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Mötesordförande                                     Justerare   

Emma Lindquist     Wille Winejo    
 
    
 

Vid protokollet  
Therese Palm 
 
 
  

 


